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In deze nieuwsbrief: 

- Pepernotenvolleybaltoernooi 

- Halloweentocht in de Rijpelberg 

- Een mening over de N279 

Pepernotenvolleybaltoernooi 
 

Zaterdag 30 November 16:00 - 23:00 

Schrijf je in met je team!  

VEKA Sportcentrum 

www.rvc-helmond.nl 
 

 

 

 

 

Halloweentocht in de Rijpelberg zaterdag 2 november 
 

 
 

Een mening over de nieuwe variant van de N279 

 

Helmonders, laat de voordelen van het nieuwe N279-tracé niet onopgemerkt blijven! 

De plannen voor de N279 zijn de afgelopen tijd vaak in het nieuws geweest. Vanuit omliggende dorpen, 

zoals Bakel, komen veel reacties tegen de nieuwe plannen. Wat echter ontbreekt, zijn de stemmen van 

inwoners uit Helmond die juist vóór de nieuwe variant zijn. Als wijkbewoner wil ik graag aangeven dat ik 

voorstander ben van het nieuwe tracé. Ik geloof dat dit plan een verbetering zal zijn voor onze stad en voor 

de leefbaarheid van onze wijken. 

http://www.rvc-helmond.nl/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0ofVoqfg7yYWurXdENClO_rL3pbWKVo3olQYmipvdyh8aS0ahaftvg2kA_aem_beFl0dubFzwENF50pqLFoQ


De Provinciale Staten hebben onlangs een nieuwe variant voorgesteld voor de N279. Het is al zeker dat de 

weg zal worden aangepast, maar wij als bewoners kunnen nog steeds invloed uitoefenen op welke variant 

het uiteindelijk wordt. Volgens mij is de nieuwe variant die nu op tafel ligt, de beste oplossing van alle 

plannen die zijn voorgesteld. 

Helaas heeft de media vooral aandacht gegeven aan de mensen uit Bakel die tegen het plan zijn. De 

voordelen voor de omliggende wijken en bewoners in Helmond zijn nauwelijks belicht. Dat is jammer, want 

de voorgestelde aanpassing kan de verkeersveiligheid en de doorstroming verbeteren zonder de nadelen 

van de huidige situatie. Voor de wijken Noord, Oost, Dierdonk, Brouwhuis en Rijpelberg – samen goed voor 

42.000 bewoners – zou dit betekenen dat veel minder mensen last hebben van verkeersoverlast en drukte. 

Zo wordt het niet alleen een stuk rustiger, maar ook gezonder en veiliger voor duizenden Helmonders. 

Ter info; Ongeveer 16.000 Helmonders wonen binnen een straal van 300 meter van de huidige en 

toekomstige tracés, voor wie de leefbaarheid al onder druk staat. Dat kan in de toekomst nog erger worden 

als we niets doen. 

Toch hoor ik in de media vooral negatieve reacties, vooral uit de omliggende dorpen. Ik heb het gevoel dat 

wij, de voorstanders, te stil zijn geweest. Hierdoor lijkt het alsof er in Helmond geen steun is voor het 

nieuwe tracé, maar dat is niet waar. 

Als betrokken wijkbewoner wil ik niet dat er achteraf wordt gezegd: "We hebben het niet geweten; we 

hoorden alleen maar tegenstanders." Er zijn wel degelijk inwoners van Helmond die inzien dat de nieuwe 

variant veel voordelen heeft en dat dit een kans is om onze stad veiliger en leefbaarder te maken. Daarom 

is het belangrijk dat ook de voorstanders van zich laten horen. 

Ik roep hierbij mijn medebewoners op om te laten zien dat we niet stil blijven. Laten we duidelijk maken dat 

er in Helmond ook mensen zijn die wél achter dit nieuwe tracé staan en dat wij deze kans op verbetering 

willen benutten. 

Albert van Dam 

Wijkbewoner Rijpelberg, Helmond 

info@adviesvandam.nl 

 


